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Zapytanie

ws. wycofywania tramwajów typu Konstal 105Na

Szanowny Panie Prezydencie,



tabor tramwajowy w Poznaniu jest konsekwentnie modernizowany a pasażerowie coraz 
częściej, przy podejmowaniu decyzji o korzystaniu z komunikacji miejskiej, zwracają 
uwagę na komfort przejazdu.
 

Zgodnie z doniesieniami medialnymi, zakup nowych tramwajów Moderus Gamma 
pozwoli na sukcesywne wycofywanie z eksploatacji wysłużonych pojazdów Kostal 
105Na.



Zwracam się z uprzejmym zapytaniem o przedstawienie harmonogramu dostaw nowych 
tramwajów i jednocześnie planu wycofywania starych wagonów. Proszę także                     
o informację co stanie się z nieużywanymi wagonami, po ich wycofaniu z eksploatacji. 



Z góry dziękuję za odpowiedź.








Z wyrazami szacunku,


